
                     

 
 

                                             

QUÈ PASSA ARA AMB ELS MITJONS?? 

 

La mala praxis d’aquest Cos és primer fer i després donar 
explicacions. 

L’alerta es va disparar quan alguns companys reben la resposta a la 
seva petició de mitjons com DENEGADA, i ara fins i tot ja ni existeix 
la pestanya per poder sol·licitar la reposició dels mateixos. 

La resposta per part de l’Administració ha estat que es tracta d’una 
unificació de criteris, anul·lant la possibilitat de poder sol·licitar 
mitjons d’estiu/hivern cap a un únic model de mitjó negre. 

Farem un seguiment ja que no tothom porta sabates per dur un 
mitjó negre finet, què passarà amb les unitats que duen bota com a 
uniformitat operativa?, què passarà amb les ABP que de nit o a 
l’hivern utilitzen pantaló de campanya amb la bota corresponent de 
dotació??  

Esperem i confiem que l’Administració no només pensi en cobrir les 
necessitats de mitjons de les unitats que porten pantaló “de bonito”. 

 


